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P r o t o k ó ł   Nr   BRM.0002.2.2020 

XXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 7 lutego 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto 7 lutego 2020 r. o godz. 13:00. 

Zakończono o godz. 15:24 tego samego dnia. 

 

 

Sesji przewodniczył  Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

     - Grzegorz Kłoczko  

 

Protokołowała   Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji.  

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Burmistrza – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą udostępnione  

na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed 

wejściem do sali konferencyjnej. 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Grzegorz Kłoczko 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko 
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17. Wojciech Rejterada 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, że w dniu 4 lutego 2020 r. wpłynął wniosek Burmistrza Olecka o zwołanie 

sesji nadzwyczajnej z zaproponowanym porządkiem obrad. Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy  

o samorządzie gminnym był zobowiązany zwołać dzisiejszą sesję. Odczytał wniosek – treść 

w załączeniu do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

3. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4. Uwagi i wnioski dotyczące projektów uchwał. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie, 

b) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok, 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu  

pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień ochronnych przeciw 

kleszczowemu zapaleniu mózgu dla mieszkańców powiatu oleckiego na lata 

2018-2022”, 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu  

pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego (HPV) na lata 2019-2024 w powiecie oleckim”. 

6. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

 

Radny Alicja Stefanowska 

odniosła się do informacji o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie i słów 

Burmistrza, zamieszczonych w przestrzeni publicznej, przypominając zapisy Statutu Gminy 

Olecko. 

 

Radny Mariusz Miłun 

przypomniał znaczenie słów „kompromis” i „współpraca”.  

 

Radny Anna Kaczor 

odniosła się do informacji Burmistrza, zamieszczonych w przestrzeni publicznej, wyrażając 

opinię o zaognieniu konfliktu. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

w odniesieniu do wystąpień radnych stwierdził, iż nie zgadza się z nimi. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun (w trybie ad vocem), 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Alicja Stefanowska (w trybie ad vocem). 

 

Innych oświadczeń, ani wystąpień nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Mieszkaniec Olecka – Grażyna O. 

zabrała głos w sprawie nieudzielenia odpowiedzi Burmistrza na jej pismo. Poprosiła,  

by udzielić na piśmie odpowiedzi na zadane w nim pytania. 

 

Przewodnicząca Rady Rodziców w Szkole Podstawowej w Kijewie – Katarzyna Piekielniak 

odniosła się do wypowiedzi Burmistrza na temat oświaty i inwestycji w gminie. Zapytała,  

co ma wspólnego droga z dziećmi. 

 

Mieszkaniec Olecka – Marian L. 

zabrał głos w sprawie podjęcia uchwały i dalszej procedury odnośnie zamiaru likwidacji 

szkoły w Kijewie. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi mieszkańców. 

 

Mieszkaniec Olecka – Grażyna O. 

ponownie zabrała głos w sprawie nieudzielenia odpowiedzi Burmistrza na jej pismo. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zapewnił, iż udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 

Mieszkaniec gminy – Zbigniew S. 

zapytał, wspominając wypowiedź Burmistrza ze spotkania z rodzicami, na czym gmina 

zarobi, jeśli dzieci z obwodu szkolnego Szkoły Podstawowej w Kijewie zostaną zapisane  

do szkoły poza Gminą Olecko. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zapytanie mieszkańca. 

 

Mieszkanka gminy 

zabrała głos w sprawie bezpieczeństwa dzieci. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi mieszkanki. 

 

 



 4 

Mieszkaniec gminy – Zbigniew S. 

zabrał głos w sprawie perspektywy demograficznej w kontekście likwidacji szkół. 

 

Przewodnicząca Rady Rodziców w Szkole Podstawowej w Kijewie – Katarzyna Piekielniak 

podała przykład braku opieki nad uczniami dojeżdżającymi. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi dotyczącej demografii. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Do punktu 4 – Uwagi i wnioski dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy ktoś chce zabrać głos na temat projektów uchwał będących przedmiotem 

dzisiejszej sesji. 

 

Uwag  nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił prośbę o przerwę w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wobec braku sprzeciwu ze strony Rady Miejskiej zarządził przerwę.  

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej  

w Kijewie. 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały i zabrał głos w sprawie spotkania w Szkole 

Podstawowej w Kijewie. 
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W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Jarosław Bagieński, 

 Radny Wojciech Rejterada, 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska, 

 Radny Renata Małgorzata Maciąg, 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach – 

Katarzyna Kondratowicz, 

 Mieszkanka gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zgłosił wniosek o podjęcie przez Burmistrza Olecka prac prowadzących do ustalenia,  

z rodzicami i mieszkańcami obwodu Szkoły Podstawowej w Kijewie, ostatecznego zakresu  

i czasu realizacji działań rekompensujących, związanych z likwidacją szkoły. Radni deklarują 

udział w pracach i wnoszą o bieżące informowanie. 

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 podjęcia przez Burmistrza Olecka prac prowadzących do ustalenia, z rodzicami  

i mieszkańcami obwodu Szkoły Podstawowej w Kijewie, ostatecznego zakresu i czasu 

realizacji działań rekompensujących związanych z likwidacją szkoły. Radni deklarują 

udział w pracach i wnoszą o bieżące informowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Mariusz 

Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jarosław Bagieński, Renata Małgorzata Maciąg. 

BRAK GŁOSU (1) 

Ferdynand Grodzicki. 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Roszko. 

 

Rada przyjęła powyższy wniosek. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

zabrał głos w sprawie głosowania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie.  
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 13,  

PRZECIW: 6,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz 

Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wacław Olszewski. 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Roszko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie.  

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.11.2020 

w załączeniu 

 

 

W tym miejscu podjęto krótką dyskusję na temat kolejności podejmowania projektów uchwał. 

 

 

b) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Zastępca Skarbnika Gminy – Agata Jeglińska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Alicja Nowik, 

 Radny Jarosław Bagieński, 

 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa 

Zalewska-Drozd, 

 Radny Wojciech Leonarczyk, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt ww. uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 6,  

PRZECIW: 8,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun (oddał głos „za” omyłkowo), Wacław Olszewski, 

Marian Prusko, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (8) 

Jarosław Bagieński, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Alicja Stefanowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wojciech 

Rejterada 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Giełazis, Marcin Roszko. 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał radcę prawnego, czy w związku z niepodjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2020 rok, Rada winna przegłosować zmianę porządku obrad. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

potwierdził, iż nie ma podstaw prawnych do podjęcia dwóch kolejnych uchwał. 

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

jako wnioskodawca, na podstawie § 67 Statutu Gminy Olecko, wycofał z porządku obrad 

sesji projekty uchwał w sprawach: 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu  

pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień ochronnych przeciw 

kleszczowemu zapaleniu mózgu dla mieszkańców powiatu oleckiego na lata 2018-

2022”, 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu  

pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego (HPV) na lata 2019-2024 w powiecie oleckim”. 
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Radny Jarosław Bagieński 

zapytał, czy jeśli Powiat Olecki udzieli wyjaśnień, to sprawa programów profilaktycznych 

może powrócić. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział na zapytanie radnego. 

 

Na tym punkt wyczerpano.  

 

 

Do punktu 6 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej w Olecku.  
 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


